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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 17)

Темата на срещата беше: Индустриално сътрудничество и коопериране с Чехия и Чешката индустрия. Срещата
беше открита по традиция с встъпително слово на Председателя на БТПП г-н Цветан Симеонов. От страна на
Чешкото посолство в София присъстваха и направиха презентации зам. Посланника на Чехия – г-н Петер Вавра,
търговското аташе г-жа Зита Зарубова и представителя на Чех Трейд г-н Ценко Ангелов. ... 

Поводът Еуфорията на пазара на имоти продължава. Само през 2021 г. в София е разрешено строителството на
почти два милиона квадратни метра жилищна квадратура, което е с почти 34% повече в сравнение с 2020 г. Това
сочат данните на Направление "Архитектура и градоустройство" (НАГ). Звучи изненадващо, но на фона на тези
цифри пловдивска компания изкачи върха и стана големият победител за 2022-ра в ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) очаква подобряване на икономическия и бизнес климат за
България през 2023 г. въпреки трудностите и предизвикателствата в национален и международен план през 2022
г. Оочакванията са базирни на резултатите от Европейското икономическо проучване за 2023 г. - Eurochambres
Economic Survey (EES2023), съобщават от БТПП. Данните сочат, че българските предприе... 

Българската търговско-промишлена палата бе домакин на регулярната среща на Евроклуба по повод началото на
Шведското председателство. Председателят на Палатата Цветан Симеонов откри събитието и подчерта, че
предизвикателствата пред ЕС остават и тази година - войната в Украйна, енергийната криза и последствията от
тях. За да отбележи края на Чешкото председателство, в срещата участва Н.Пр. Лукаш Кау... 

Заглавие: Проведе се първата за 2023 г. месечна среща на компаниите – членове на Сдружение "Клуб
Отбранителна Индустрия"
Дата: 01.02.2023 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Пловдивски предприемач оглави две класации
Дата: 01.02.2023 10:56
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: БТПП очаква подобряване на икономическия и бизнес климат за България през 2023 г.
Дата: 31.01.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Среща на Евроклуба по повод началото на Шведското председателство на Съвета на ЕС
Дата: 31.01.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Разширяваме двустранните си отношения с Албания
Дата: 31.01.2023 18:45

https://www.bcci.bg/news/19319
https://novini.vratsa.eu/bg/plovdivski-predpriemach-oglavi-dve-klasatsii/
https://www.chambersz.com/btpp-ochakva-podobryavane-na-ikonomicheskiya-i-biznes-klimat-za-balgariya-prez-2023-g-48131
https://www.chambersz.com/srescha-na-evrokluba-po-povod-nachaloto-na-shvedskoto-predsedatelstvo-na-saveta-na-es-48132
https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%88%D0%B8%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B4%D0%B2%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD/


Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов проведе работна среща с
Ивайло Киров, новоназначен посланик на България в Албания. В хода на разговора бяха обсъдени досегашните
отношения между Българската търговско-промишлена палата, Съюза на албанските търговски палати и Палатата
на търговията и индустрията на Тирана. Посланик Киров очерта целите на своята мисия, ... 

ледващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятияМинистъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов се срещна с представители
на Асоциацията на организациите на българските работодатели. Основни теми, които поставиха работодателите
на срещата е нуждата от по-облекчен режим за наемане на работници от трети страни и по-ш... 

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели. "Съветът е още
един инструмент за сътрудничество между правителството и бизнеса, който през годините не... 

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели. "Съветът е още
един инструмент за сътрудничество между правителството и бизнеса, който през годините не... 

Defakto.bg Министерството на правосъдието публикува за обществено обсъждане проект на Постановление на
Министерския съвет (ПМС) за изменение и допълнение на ПМС № 240 от 2019 г. за създаване на Национален
координационен механизъм за върховенство на правото и на Съвет за неговото прилагане. Предложението е
занапред в състава на Гражданския съвет да бъде включен представител на професионалната орган... 

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели, съобщиха от
икономическото ведомство. "Съветът е още един инструмент за сътрудничество между правителс... 

Медия: Банкеръ

Заглавие: Асоциацията на организациите на работодателите се срещна с икономическия министър
Дата: 31.01.2023 17:30
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Министър Никола Стоянов се срещна с Асоциацията на организациите на българските работодатели
Дата: 31.01.2023 17:06
Медия: Твоят Бизнес

Заглавие: РАБОТОДАТЕЛСКИТЕ ОРГАНИЗАЦИИ СЕ СРЕЩНАХА СЪС СЛУЖЕБНИЯ МИНИСТЪР НА ИКОНОМИКАТА
Дата: 31.01.2023 17:05
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: МП предлага представител на адвокатурата да участва в Съвета по върховенство на правото
Дата: 31.01.2023 16:02
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Бизнесът и икономическото министерство обсъдиха проблема с липсата на работна ръка за фирмите
Дата: 31.01.2023 16:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Министър Никола Стоянов се срещна с Асоциацията на организациите на българските работодатели
Дата: 31.01.2023 15:51
Медия: Министерство на икономиката

https://www.cash.bg/articles/14486/asociaciyata-na-organizaciite-na-rabotodatelite-se-sreshtna-s-ikonomicheskiya-ministar
https://www.tbmagazine.net/statia/ministr-nikola-stoyanov-se-sreschna-s-asociaciyata-na-organizaciite-na-blgarskite
https://www.bia-bg.com/news/view/31326/
https://defakto.bg/2023/01/31/%D0%BC%D0%BF%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D1%83/
https://3e-news.net/bg/a/view/40898/biznesyt-i-ikonomicheskoto-ministerstvo-obsydiha-problema-s-lipsata-na-rabotna-ryka-za-firmite
https://www.mi.government.bg/news/ministar-nikola-stoyanov-se-sresthna-s-asocziacziyata-na-organizacziite-na-balgarskite-rabotodateli/


Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели. "Съветът е още
един инструмент за сътрудничество между правителството и бизнеса, който през годините не... 

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана известно по време на среща на служебния министър на икономиката и
индустрията Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели,
съобщиха от Министерството. "Съветът е още един инструмент за сътрудничество между правите... 

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели. "Съветът е още
един инструмент за сътрудничество между правителството и бизнеса, който през годините н... 

Ако се предприемат реформи, страната ни може да достигне за 15 години средните нива на доходи в ЕС На 30
януари се проведе среща в Световната банка, в град София, във връзка с Икономическия меморандум, посветен
за България и озаглавен "Път към високи доходи". От страна на БТПП в дискусията участваха, Любомир Левичаров,
ръководител на отдел Икономически анализи и политика и Благовеста Джабирова, е... 

Създава се Консултативен съвет към ББР с участието на национално представителните работодателски
организации Новият орган ще осигури директна връзка между банката и бизнеса, ще оптимизира процеса за
създаване на нови финансови продукти и ще подпомогне обществения контрол върху дейността на ББР В
съответствие с публично огласените намерения Надзорният съвет на ББР отправи покана до национално пред... 

Надзорният съвет на Българската банка за развитие (ББР) кани национално представителните работодателски
организации за участие в Консултативен съвет към надзорния орган на банката, съобщава ББР. Новият орган ще
осигури директна връзка между банката и бизнеса, ще оптимизира процеса за създаване на нови финансови
продукти и ще подпомогне обществения контрол върху дейността на ББР, казват от банката ... 

Надзорният съвет на Българската банка за развитие (ББР) кани национално представителните работодателски

Заглавие: Темата за недостига на кадри в предприятията ще бъде обсъдена на следващото заседание на
Националния икономически съвет
Дата: 31.01.2023 15:48
Медия: Утро Русе

Заглавие: Министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов се срещна с АОБР
Дата: 01.02.2023 14:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Световната банка публикува Икономически меморандум за България, озаглавен "Път към високи
доходи"
Дата: 01.02.2023 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нов Консултативен съвет към ББР с участието на работодателски организации
Дата: 01.02.2023 12:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Бизнесът е поканен в Консултативен съвет към Българската банка за развитие
Дата: 01.02.2023 14:25
Медия: Profit

Заглавие: Бизнесът се включва в Консултативен съвет към Българската банка за развитие
Дата: 01.02.2023 14:14
Медия: Българска телеграфна агенция

https://utroruse.com/article/904016/
https://www.bcci.bg/news/19321
https://www.bcci.bg/news/19320
https://www.standartnews.com/biznes/nov-konsultativen-svet-km-bbr-s-uchastieto-na-rabotodatelski-organizatsii-515804.html
https://profit.bg/banki/biznesat-e-pokanen-v-konsultativen-savet-kam-balgarskata-banka-za-razvitie/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/399645-biznesat-se-vklyuchva-v-konsultativen-savet-kam-balgarskata-banka-za-razvitie


организации за участие в Консултативен съвет към надзорния орган на банката, съобщава ББР. Съветът ще
осигури работещ информационен канал между ББР и бизнеса и ще подпомогне обществения контрол върху
дейността й. Участието си са потвърдили от Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Бизнес климатът в промишлеността и търговията се подобрява през януари, докато в строителството и сферата на
услугите се влошава. Така общият показател остава непроменен спрямо декември 2022 г., съобщи Националният
статистически институт. Несигурната икономическа среда продължава да е основна пречка пред бизнеса, във
всички сектори част от мениджърите очакват цените да продължат да растат. Промишл... 

Българо-румънската търговско-промишлена палата /БРТПП/ разпространи в бюлетина си официална позиция по
темата за т.нар. "малък" Шенген. Ето какво гласи тя. Преди дни от вестник... 

През декември, България и Румъния за пореден път не бяха допуснати в Шенген. Австрия и Нидерландия
(конкретно за България), които блокираха процеса, имаха своите доводи – без значение основателни или не, те
обаче поставиха двете икономики отново в неизгодна позиция спрямо европейските им партньори. "Шенген" е
задължение на двете балкански държави по договора за присъединяване към ЕС и отлагането н... 

Около 400 механици и инженери работят по възстановяването на военно оборудване, повредено на фронтовата
линия в Украйна в тайна работилница на неразкрито място в Полша, според репортери от "Уолстрийт Джърнъл".
Медиите съобщиха, че съществува огромна работилница, която приема украинска военна техника, повредена по
време на военните действия. В нея работят около 400 души, както механици, така и инже... 

Български компании вече са лидери в отделни отрасли на румънския пазар и имат сериозен дял в застраховането
и дори в кредитирането в северната ни съседка. "Българските инвестиции в Румъния са в пъти повече от
румънските в нашата страна и това е тенденция, която се надявам със съвместни усилия да променим", каза
служебният министър на икономиката и индустрията Никола Стоянов, който се срещна с посл... 

Информационна среща с граждани относно санирането на многофамилни жилищни сгради бе проведена във
Видин, съобщават от пресцентъра на Общината. Срещата се проведе вчера в залата на Общински съвет-Видин и

Заглавие: НСИ: През януари бизнес климатът в промишлеността и търговията се подобрява
Дата: 01.02.2023 09:38
Медия: Грамофона

Заглавие: Българо-румънската палата за "малкия" Шенген: Създаването на подобно "свободно" пространство
не е добра идея
Дата: 01.02.2023 06:41
Медия: Утро Русе

Заглавие: Позиция на БРТПП относно предложението за т. нар. "малък" Шенген
Дата: 01.02.2023 08:51
Медия: Русе инфо

Заглавие: Тайна полска работилница ремонтира украинска военна техника
Дата: 01.02.2023 11:09
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Български фирми лидери в отделни отрасли на Румъния
Дата: 01.02.2023 11:02
Медия: Economynews

Заглавие: Община Видин разясни на гражданите как да кандидатстват за безплатно саниране
Дата: 01.02.2023 14:18
Медия: Искра.бг

https://www.gramofona.com/business-jug/nsi-prez-yanuari-biznes-klimatat-v-promishlenostta-i-targoviyata-se-podobryava
https://utroruse.com/article/904282/
https://rousse.info/%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%80%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5/
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D1%82%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%83/
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D0%BE%D1%82%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-news106829.html
https://www.iskra.bg/obshtina-vidin-razyasni-na-grazhdanite-kak-da-kandidatstvat-za-bezplatno-sanirane/


без открита от зам.-кметът по европейски политики и инвестиции Десислава Тодорова. Процедурата по за
саниране по Националния план за възстановяване и устойчивост вече е отворена, а гражданите могат... 

За шеста поредна година електроиндустрията е с най-голям принос в износа на България, отчита Българската
асоциация на електротехниката и електрониката (БАСЕЛ), като цитира данни на Евростат. Към края на 2021 г.
износът, генериран от електроиндустрията (3,6 млрд. евро), е на първо място с дял от 10,5 на сто от общия износ
на България. Водещите продукти са: електрически апарати за напрежение до 100... 

Бизнес активността сред производителите във валутния съюз достигна петмесечен връхПотребителската
инфлация в еврозоната се забави за трети пореден месец през януари, падайки до 8,5% на годишна база, показа
официалната статистика в сряда, изпращайки сигнал към Европейската централна банка (ЕЦБ), че лихвените
повишения дават резултат, съобщава Bloomberg. Данните, които са по-добри от очакванията на ... 

"МС отпуска малко над 776 млн. лв. за поддръжка и за строеж на пътища", обяви министърът на МРРБ Иван
Шишков след заседанието на служебното правителство. "От тях 150 млн. лв. са осигурени за големи и важни
инфраструктурни проекти", посочи той. За зимното поддържане на пътищата пък се дават почти 158 млн. лв., стана
ясно от думите му."Осигурени са пари за вече завършеното строителство на част от AM... 

Българският финансов министър в кабинета на НДСВ Милен Велчев и брат му Георги Велчев купиха базирания в
Швейцария бизнес със суровини, който беше собственост на руската "Внешторгбанк" (VTB/ВТБ), с което откриха
пътя за повторното му започване на търговия, пише Bloomberg. Придобиването от Велчеви, които са работили
съответно в Merrill Lynch и Morgan Stanley, се случва, след като санкциите, наложен... 

30 европейски индустриални асоциации с апел към ЕК и Съвета30 големи европейски индустриални асоциации,
включително BusinessEurope се обърнаха с апел към Европейската комисия и Съвета за повече яснота в Акта за
данните. БСК е единствената българска бизнес организация, член на BUSINESSEUROPE – организация на
европейския бизнес от конфедеративен тип, чрез която представлява интересите на българските... 

През тази година Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) става партньор на проекта
"Cooperative Transition of Polish and Bulgarian coal regions" (Съвместен преход за въгледобивните региони в Полша
и България). Проектът ще се осъществява с подкрепата на ключови заинтересовани страни в полските и
българските въглищни региони за преминаване към нулеви въглеродни емисии, като те бъда... 

Заглавие: За шеста поредна година електроиндустрията е с най-голям принос в износа на България, отчитат от
бранша
Дата: 01.02.2023 14:35
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Инфлацията в еврозоната се забави за трети пореден месец през януари
Дата: 01.02.2023 14:18
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 776 млн. лв. за пътищата: МРРБ
Дата: 01.02.2023 14:07
Медия: 19 минути

Заглавие: Милен Велчев и брат му купиха бизнеса със суровини на руската банка ВТБ
Дата: 01.02.2023 13:58
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Европейският бизнес: Актът за данните в настоящия си вид е огромен скок в неизвестното
Дата: 01.02.2023 14:36
Медия: Economy

Заглавие: Съвместен преход за въгледобивните региони в Полша и България
Дата: 01.02.2023 13:28
Медия: Банкеръ

https://www.bta.bg/bg/news/economy/399655-za-shesta-poredna-godina-elektroindustriyata-e-s-nay-golyam-prinos-v-iznosa-na-b
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/368587-inflatsiyata-v-evrozonata-se-zabavi-za-treti-poreden-mesets-prez-yanuari
https://19min.bg/news/novini_8/776-mln-lv-za-patishtata-mrrb-176464.html
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/558240/milen-velchev-i-brat-mu-kupiha-biznesa-sas-surovini-na-ruskata-banka-vtb
https://www.economy.bg/business/view/53805/Evropejskiyat-biznes-Aktyt-za-dannite-v-nastoyashtiya-si-vid-e-ogromen-skok-v-neizvestnoto
https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80/


РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

САЩ призовават България и Северна Македония да "деескалират" реториката си и бързо да решат "двустранните
спорове". Това се казва в позиция на Държавния департамент на САЩ, изразена за македонската секция на
"Гласът на Америка". "Бъдещето на Северна Македония е в Европейския съюз. САЩ продължават да поддържат
цялостната евроатлантическа интеграция на страната", продължава краткото изявление. САЩ н... 

През последните години се изписаха хиляди материали за ползата от четиридневната работна седмица – и за
хората, и за компаниите. Да работиш само четири дни в седмицата звучи чудесно. Има сектори, които без особени
притеснения биха могли не просто да въведат този режим, но и да спечелят от него. Има обаче и много други,
които към момента са организирани така, че тази иновация би била неприложима. Н... 

снимка Булфото Синдикатите са доволни от днешното решение на парламента за минималната заплата. Но все
пак имат две основни забележки спрямо решението. Като стъпка в правилната посока определиха синдикатите
промените в Кодекса на труда, приети окончателно от Народното събрание, по силата на които от догодина
минималната работна заплата ще се изчислява автоматично като 50% от средната брутна за стр... 

В последните дни на мандата си, парламентът прие промени в Закона за здравното осигуряване, с които се
уреждат минималните възнаграждения на работещите в болниците, както и финансирането на аптеките.
Промените са внесени от Продължаваме промяната и днес бяха гласувани с пълно мнозинство от Народното
събрание. Според гласуваните промени, заплатите на работещите в болниците не могат да бъдат по-ниск... 

Депутатите приеха на второ четене със 146 гласа "за" и 65 гласа "въздържали се" поправките в Кодекса на труда, с
които от догодина минималната работна заплата ще бъде 50% от средната брутна работна заплата за страната,
предаде БГНЕС. След почивка от над един час, членовете на работната група направиха промени в закона,
според които минималната работна заплата ще се изчислява за период от 12 месец... 

Депутатите приеха на второ четене със 146 гласа "за" и 65 гласа "въздържали се" поправките в Кодекса на труда, с
които от догодина минималната работна заплата ще бъде 50% от средната брутна работна заплата за страната.

Заглавие: САЩ към София и Скопие: Бързо се разберете
Дата: 01.02.2023 11:22
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Ако уикенда започваше утре вечер: Дисекция на по-кратката работната седмица
Дата: 01.02.2023 08:42
Медия: Profit

Заглавие: Ваня Григорова за минималната заплата: Доволни сме от решението на парламента, но имаме две
забележки
Дата: 01.02.2023 14:29
Медия: Petel.bg

Заглавие: Парламентът прие правила за заплатите в болниците: 1500 лв. за сестра и 2000 лв. за лекар без
специалност
Дата: 01.02.2023 14:08
Медия: Radian.bg

Заглавие: Депутатите приеха: Минималната работна заплата ще е 50% от средната
Дата: 01.02.2023 14:08
Медия: Зарата

Заглавие: След часове разправии: Депутатите взеха ключово решение за парите на българите
Дата: 01.02.2023 14:06
Медия: Спортове

https://novini.vratsa.eu/bg/sasht-kam-sofiya-i-skopie-barzo-se-razberete/
https://profit.bg/kompanii/ako-uikenda-zapochvashe-utre-vecher-disektsiya-na-po-kratkata-rabotnata-sedmitsa/
https://petel.bg/Vanya-Grigorova-za-minimalnata-zaplata--Dovolni-sme-ot-reshenieto-na-parlamenta--no-imame-dve-zabelezhki__473488
https://radian.bg/2023/02/01/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82/
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%85%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82/
https://sportove.net/419486/


След почивка от над един час, членовете на работната група направиха промени в закона, според които
минималната работна заплата ще се изчислява за период от 12 месеца, които включва... 

За следващата година минималната работна заплата ще се определя до първи септември на текущата. Тя ще
бъде в размер на 50% от средната брутна работна заплата за период от 12 месеца, който включва последните две
тримесечия на предходната година и първите две тримесечия на текущата година. Депутатите приеха на второ
четене със 146 гласа "за" и 65 гласа "въздържали се" поправките в Кодекса на труда, ... 

От 2024 година тя ще се определя по специален механизъм Минималната работна заплата ще е определя по
механизъм за изчисления от първи януари на 2024 година. Това е последното важно за доходите на българите
решение, което Народното събрание все пак успя да вземе, след месеци на дразги, спорове и викове по темата в
залата на парламента. БСП отново опита да пробута идеята си за увеличение до 850 лв. ... 

"Около 20 процента от фирмите проучват възможността да преминат на 4-дневна работна седмица или 36-часова
такава", споделя пред БТА Николай Николов, член на Управителния съвет на Българската асоциация по
управление на хора и съдружник в компания за подбор на персонал. Около 20 процента от фирмите проучват
възможността да преминат на 4-дневна работна седмица, с възможност за определени дни хибридно... 

Синдикатите не са доволни от приетата формула за изчисление Окончателно парламентът реши минималната
работна заплата да е 50% от средната за страната. Решението предвижда размерът за следващата година да се
определя до 1 септември на текущата година в размер на 50 на сто от средната заплата за страната за период от
12 месеца. Те включват последните две тримесечия на предходната година и първите д... 

Приблизително всеки десети българин – 11,9%, не само има намерение да емигрира в чужбина, но дори е взел
вече такова решение и е много вероятно да го направи съвсем скоро. Това показват резултатите от
допълнителната анкета за нагласите за емигриране при последното преброяване на населението през септември
2021 г., съобщи НСИ.12 906 българи на възраст между 15 и 74 г. са изразили мнението си чрез т... 

Приблизително всеки десети българин – 11,9%, не само има намерение да емигрира в чужбина, но дори е взел
вече такова решение и е много вероятно да го направи съвсем скоро. Това показват резултатите от
допълнителната анкета за нагласите за емигриране при последното преброяване на населението през септември
2021 г., съобщи НСИ. 12 906 българи на възраст между 15 и 74 г. са изразили мнението си чрез ... 

Заглавие: МИНИМАЛНАТА РАБОТНА ЗАПЛАТА ВЕЧЕ ЩЕ БЪДЕ 50% ОТ СРЕДНАТА ЗА СТРАНАТА
Дата: 01.02.2023 13:45
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: На изпроводяк: депутатите решиха казуса с минималната работна заплата
Дата: 01.02.2023 13:44
Медия: Клуб Z

Заглавие: 4-дневна работна седмица и масаж в офиса – бонусите стават все по-привлекателни
Дата: 01.02.2023 14:34
Медия: Ladyzone

Заглавие: Минималната заплата става 50% от средната за страната от догодина
Дата: 01.02.2023 14:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Всеки десети българин е готов да емигрира
Дата: 01.02.2023 12:48
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: Всеки десети българин иска да емигрира, пенсионерите най-навити
Дата: 01.02.2023 11:36
Медия: Марица

https://agencia-sliven.com/index.php?id=412638
https://clubz.bg/132519
https://ladyzone.bg/laifstail/4-dnevna-rabotna-sedmica-i-masazh-v-ofisa-bonusite-stavat-vse-po-privlekatelni.html
https://www.plovdiv-press.bg/2023/02/01/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-50-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82/316399/
http://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/154353-vseki-deseti-balgarin-e-gotov-da-emigrira
https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/vseki-deseti-balgarin-iska-da-emigrira-pensionerite-nay-naviti


ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Следващото заседание на Националния икономически съвет ще бъде по теми, свързани с недостига на кадри в
българските предприятия. Това стана ясно по време на среща на министъра на икономиката и индустрията
Никола Стоянов с представители на Асоциацията на организациите на българските работодатели. Съветът е още
един инструмент за сътрудничество между правителството и бизнеса, който през годините не ... 

Велизар Енчев, Фейсбук: Посланикът ни в РС Македония се е върнал на работното си място. Това стана само 12
часа след изявление на говорителя на Държавния департамент, в което, по повод на временното изтегляне на
българския посланик от Скопие, ни беше казано да намалим реториката помежду си и нормализираме
двустранните отношения. Ангел Ангелов беше изтеглен от Скопие след побоя на Християн Пендиков... 

Поканата до Иван Гешев за посещение в САЩ, която той представи като покана от двама конгресмени за участие в
Националната молитевена закуска, идва от конгресмените Робърт Адерхолт и Пийт Сешънс. Поканата не е за
закуската, а за друго събитие – форум по сигурността. За участието на Гешев в този форум съобщи пространно ПРБ.
Там обаче не пише, че Пийт Сешънс е разследван в САЩ за финансиране от Русия... 

Литовският външен министър Габриелюс Ландсбергис се изказа вчера против наличието на руски посланици в
страните от Европейския съюз, предаде Франс прес. "Няма никаква полза от това да има руски посланици в
европейските столици", каза Ландсбергис на пресконференция в латвийската столица Рига. Литовският министър
направи това си изявление на фона на нарастващото дипломатическо напрежение между Москв... 

Върнахме посланика в РСМСАЩ призовават България и Северна Македония да "деескалират" реториката си и
бързо да решат "двустранните спорове". Това се казва в позиция на Държавния департамент на САЩ, изразена за
македонската секция на "Гласът на Америка". "Бъдещето на Северна Македония е в Европейския съюз. САЩ
продължават да поддържат цялостната евроатлантическа интеграция на страната", продължава к... 

Държавният департамент на САЩ е изпратил неофициални указания до мисията си в София по никакъв начин да
не се ангажира с подкрепа за определени политически сили преди и по време на кампанията за предстоящите
предсрочни избори у нас, научи "Епицентър.бг" от дипломатически източници. Причината – скандалът с аферата
"NEXO", която гръмна и у нас, разследванията на територията на самите САЩ и най-важни... 

Заглавие: Министър Никола Стоянов се срещна с Асоциацията на организациите на българските работодатели
Дата: 31.01.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: България върна посланика ни в Скопие след публично "дърпане на уши" от Вашингтон
Дата: 01.02.2023 12:01
Медия: Буднаера

Заглавие: Кой покани Гешев на закуска? Конгресмен, разследван за връзки с Русия и Венецуела
Дата: 01.02.2023 11:32
Медия: Bird

Заглавие: "Пропагандна институция, която прикрива военни престъпления". Литва против руски посланици в ЕС
Дата: 01.02.2023 11:16
Медия: Perunik.COM

Заглавие: САЩ към София и Скопие: Бързо се разберете
Дата: 01.02.2023 11:15
Медия: Марица

Заглавие: След аферата Nexo! САЩ слагат във фризера ПП и ДБ
Дата: 01.02.2023 11:14
Медия: Политиката

Заглавие: Гонят всички руски посланици от Европейския съюз?

https://www.chambersz.com/ministar-nikola-stoyanov-se-sreschna-s-asociaciyata-na-organizaciite-na-balgarskite-rabotodateli-48134
http://www.budnaera.com/202301f/2210413.html
https://bird.bg/geshev-sessions/
https://www.perunik.com/news/558220/propagandna-institutsiya-koyato-prikriva-voenni-prestapleniya-litva-protiv-ruski-poslanitsi-v-es
https://www.marica.bg/svqt/sasht-kam-sofiq-i-skopie-barzo-se-razberete
https://politikata.net/536455/
https://www.standartnews.com/svyat/predlagat-izgonvane-na-vsichki-ruski-poslanitsi-ot-evropeyskiya-syuz-515794.html


Външният министър на Литва Габриелюс Ландсбергис се изказа против наличието на руски посланици в страните
от Европейския съюз, предаде Франс прес. "Няма никаква полза от това да има руски посланици в европейските
столици", каза Ландсбергис на пресконференция в латвийската столица Рига. Литовският министър направи това
си изявление на фона на нарастващото дипломатическо напрежение между Москва и ба... 

Атаките срещу главния прокурор се засилват, по всяка вероятност той ще е залогът за бъдещи коалиции В
последните дни главният прокурор Иван Гешев се превърна в основна мишена за атаки от различни партии, които
рядко намират общи допирни точки по повечето важни процеси в държавата. Неочаквано единомислие по темата
за контрол над държавен обвинител №1 е сигнал, че неговото отстраняване се е превърна... 

Партия "Консервативна България" регистрира в съда промените в програмата, устава и ръководството си,
съобщиха от пресцентъра на партията. "Оставайки здраво стъпили на патриотичната платформа, ние
надграждаме програмата си с идеите на националният консерватизъм. Основните цели са: защита на
националният суверенитет, балансирана външна политика, стабилна икономика, протекция на местния бизнес и
наци... 

Дата: 01.02.2023 10:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Гешев вади тайните на политиците
Дата: 01.02.2023 13:35
Медия: Народ

Заглавие: Роди се нова партия – "Консервативна България", правоприемник е на НФСБ
Дата: 01.02.2023 13:57
Медия: Банкеръ

https://narod.bg/2023/02/01/%D0%B3%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D1%82%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://banker.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/read/%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A/

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


